
 

Jegyzőkönyv a Bolyai Kollégium 2025.03.10-i üléséről 
 
A választmány minden tagja jelen van az ülésen, a jegyzőkönyvet Csóka Péter alelnök vezeti. 
Tervezett napirend: 

● KolHÖK kgy beszámoló 
● Kerékpárok tárolása 
● Karikó Katalin előadás 
● Szabályzatmódosítás elindulás 
● Baráti Kör 
● TTK TanTud Bizottság mandátum 
● Interkoll anyagok 
● Email social mediáról 

KolHÖK beszámoló 
● Térítési és juttatási szabályzat aktualitásai 
● Választmányi fizetések nem emelkednek 

Kerékpártároló 
● Beszéltünk a társkollégiumokkal 
● Csütörtök reggel lesz meeting, ahol minden kollégium és a Kollégiumvezető úr is részt 

vesz 
● Angelusszal kell még beszélni előtte személyesen 

Karikó Katalin előadás 
● Írunk egy rövid GDPR-t, amiben a no kamera zone az igazán fontos. 
● Nagyon sokan jelentkeztek 
● Sörpadokat berakunk, hogy legyen több hely 
● Kivetítőt rárakjuk egy kis asztalra 
● Fotózás 

○ No kamera zone kialakítása, ezt a fotósokra bízzuk rá 
● Kollégiumvezetőnek email erről. 

Szabályzatmódosítás 0. Lépés 
● Szilárddal és Gerivel tartottunk egy előzetes megbeszélést 

○ Ezen kidolgoztuk a szabályzatmódosítás struktúráját 
● Ezeket a lépéseket ismertette Sziszi 

○ Először Alapszabály, mert kézzelfogható 
○ Utána Tanulmányi Szabályzat, Felvételi Szabályzat 
○ Baráti Kör alapszabálya 
○ Ezután SzMSz, mert már lesz hozzá elég kézzelfogható dolgunk 
○ Ügyeleti Szabályzat, Könyvtár használati Szabályzat, Géptermi szabályzat 
○ Házirend 
○ Gólya Kisokos 

● Először a választmányban végigmegyünk a szabályokon, és ha már konszenzus van, 
akkor elküldjük a kollégistáknak a módosított szabályzatot 

● Ha végigmentünk minden szabályzaton az SzMSz-ig, akkor utána átnézzük őket még 
egyszer, és a kollégisták inputja alapján módosítjuk megint. 

 



 

Baráti Kör Elnökével megbeszélés 
● Szilárd beszél a BK Elnökével kedden 
● Ismertette, hogy miről fog beszélni vele 

○ Elvárnánk, hogy listázzák a tagságukat 
○ Legyenek rendszeres jegyzőkönyvezett ülések 
○ A Kollégium szakmaiságának jelentős részét ők adják a szabályzatok alapján 

■ Ezt ki kéne használni, kérni tőlük, hogy legyenek benne aktívabbak 
■ Szakszemináriumok, Csütörtök Esték, Bokonf plenáris előadók 

megkeresésében segítség 
TTK TanTud Bizottság mandátum 

● Alakult egy új bizottság az ELTE-n 
● Összehívtak egy rendkívüli ülést 

○ Ezen valakinek részt kell vennie a kollégiumból és a mandátumot elvállalnia 
○ Késa lesz az 

Interkoll anyagok 
● Kész lett az eredmények táblázat 
● Az Interkoll nem jelzett vissza, hogy hány ülésen vettünk részt 
● Bendi is megcsinálta a saját részét és felrakta drive-ra 
● Csongortól még szükségünk van a taglistára 

Email social mediáról 
● Kincső megírta 

Egyéb ügyek 
● Matyi elvitt egy adag tonert a BestByte-ba 
● Lehet szépen lassan többet is vinni 

 
Az ülést 19:43-kor zártuk, a következő választmányi ülés időpontja 03.17 19:00 
 
 
 
   ___________ 

Csóka Péter  
alelnök 

 
 
 


